
順利天主教中學(2023–2024) 

學校通告 45 

中一至中五測驗安排 

 

敬啟者：為促進學生學習，本校為中一至中五同學安排統一測驗（附表一）。測驗於上

午進行，下午則無需上課。部份中四至中五級選修科測驗安排在上課期間或在放學後進

行。 

 

如果教育局宣布當日停課，受影響的科目將被重新安排測驗時間，其他科目將按原定時

間進行。如果學生因病缺席測驗，必須提交由家長簽署的請假信和註冊醫生證明書。敬

請  台端督促  貴子弟加緊溫習功課是荷。 

 

此致 

貴家長 

 

 

 

順利天主教中學校長 

 李婉萍謹啟 

 

二零二四年三月八日 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------- 

回條 

學校通告 45 (2023-2024) 

中一至中五測驗安排 

 

姓名︰__________________      班別︰___________(     ) 

 

敬覆者︰本人已知悉有關測驗週安排，並會督促敝子弟用功温習。 

 

此覆 

順利天主教中學李校長 

 

 

 

 

                     家長或監護人___________________簽署 

二零二四年三月   日 



SHUN LEE CATHOLIC SECONDARY SCHOOL (2023-2024) 

 

8 March 2024 

Dear Parents, 

 

Circular No.45 

Test Block for S1 to S5 

 

To improve students’ learning outcomes, S1 to S5 students will be required to sit for tests as 

listed in Appendix 1. Tests will be conducted in the morning, and students are not required to 

attend classes in the afternoon. Some S4 to S5 elective tests may be conducted during lessons 

or after school. 

 

If the Education Bureau announces the suspension of classes, the tests affected will be 

postponed, and the remaining tests will proceed as scheduled. If a student is sick and unable to 

attend the test, they must submit a parent's letter with a medical certificate to the class teacher. 

 

Thank you for your kind attention. 

 

Yours faithfully, 

 

 

Lee Yuen Ping 

Principal 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Reply Slip  

Circular No.45 (2023-2024) 

Test Block for S1 to S5 

 

Name: _______________________     Date: ________________________  

Class: ________________________(     ) 

 

Dear Ms. Lee, 

 

Thank you for notifying me of Test Block.   I shall remind my child to work hard. 

 

Yours sincerely, 

 

 

Signature of Parent 


